



SERVICE / SERVICE

- 1 Main entrance / Haupteingang
- 2 Souvenirs / Souvenirs
- 3 Information / Informationen
- 4 Toilets / Toiletten
- 5 Toilets / Toiletten

EXPERIENCE / ENTDECKEN

- 6 Playground / Spielplatz
- 7 Gavnø Go Fly / Gavnø Go Fly
- 8 Mountain Goats / Afrikanischen Bergziegen
- 9 Skjærsommer / Skjærsommer
- 10 Troldehøjen / Troldehøjen
- 11 Sensory Garden / Sinnesgarten
- 12 Rose Maze / Rosenlabyrinth

NATURE / NATUR

- 11 Sensory Garden / Sinnesgarten
- 12 Rose Maze / Rosenlabyrinth
- 13 Rose Garden / Rosengarten
- 14 Rhododendron / Rhododendron
- 15 Handkerchief Tree / Taschentuchbaum
- 16 Lake with frogs / See mit Fröschen
- 17 Sakura Avenue / Sakura Allee

HISTORY & ART / GESCHICHTE & KUNST

- 18 The Castle / Schloss Gavnø
- 19 Art collection / Kunstsammlung
- 20 Castle Chapel / Schlosskapelle

GAVNØ GO FLY

- 7 Gavnø Go Fly / Gavnø Go Fly

FOOD & BEVERAGE / ESSEN & TRINKEN

- 22 Café Tulip / Café Tulpe
- 23 To-Go / To-Go

PICNIC

- 24 Picnic area / Picknickplatz
- 25 Picnic area / Picknickplatz



Welcome to Gavnø

The collection of paintings is the largest private collection in Scandinavia and the largest collection of Netherlands art in Denmark.

Wilkommen zu Gavnø

Die Gemäldesammlung im Gavnø Schloss ist die größte private Sammlung in Nordeuropa und zugleich die größte private Sammlung niederländischer Kunst in Dänemark.



Gavnø Beer

Denmarks only Castle Brewery is located at Gavnø. Taste the award-winning beer produced by our own recipes or buy a six-pack to take with you.

Gavnø Bier

Genießen Sie das eigens frisch gebraute Bier in der Schlossbrauerei, oder nehmen Sie sich eins mit aus der umfangreichen Reihe qualitativ hochwertigster Produkte.

Gavnø Go Fly

Gavnø Go Fly is the safest adventure course in Denmark and offers exhilarating joy for children and adults of all ages high in the wooden crowns.

Gavnø Go Fly

Gavnø Go Fly ist der sicherste abenteuerkurs Dänemarks und bietet Kindern und Erwachsenen jeden Alters grosse Freude in den Holzkronen.



Gavnø Castle

Every year, thousands of new tulip bulbs are planted in more than 150 fantastic varieties in the 8-hectare large Castle Park. When all the tulips are blossomed at the end of May, a further 2,500 geogins and 8,000 delicate summer flowers are planted around the park. In June, 12,000 lilies are planted with aromatic fragrances spread over 20 different varieties.

Schlosspark Gavnø

Jedes Jahr werden im 8 Hektar großen Schlosspark Tausende von neuen Tulpenzwiebeln in mehr als 150 fantastische Sorten gepflanzt. Wenn Ende Mai alle Tulpen blühen, werden rund um den Park weitere 2.500 Geogine und 8.000 zarte Sommerblumen gepflanzt. Im Juni werden 12.000 Lilien mit aromatischen Düften gepflanzt, die sich auf 20 verschiedene Sorten verteilen.

